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Yttrande angående – Yrkande från M, D, L och 
KD om att förbereda Göteborg inför tillåtandet 
av gårdsförsäljning 

Det rödgröna styret ser det som en självklarhet att förvaltningen ska vara väl förberedda för 
ny lagstiftning. I fallet med gårdsförsäljning finns dock ännu inget lagförslag på plats. Vi ser 
inte att det finns behov av extra uppdrag inom detta område, utan att det arbete som framgår 
i månadsrapporten att förvaltningen redan startat upp är fullt tillräckligt i detta läge. Samtliga 
nämndledamöter är medvetna om den höga arbetsbelastningen som tillståndsenheten under 
lång tid präglats av, och vi ser att ett ökat antal uppdrag som läggs på enheten riskerar att 
påverka både arbetsmiljö och kvalitet negativt. Vi vill vara restriktiva med tillkommande 
uppdrag utöver budget och genomförandeplan för att värna arbetsmiljön och förvaltningens 
planering.  

 

 

 


